

**Disclosure of Material Information****الإفصاح عن معلومات جوهرية**

To: Bahrain Bourse

السادة / بورصة البحرين

|                             |  |                           |
|-----------------------------|--|---------------------------|
| <b>Date</b>                 | <b>19 October 2023</b>   | <b>التاريخ</b>            |
| <b>Company Name</b>         | <b>شركة البحرين للاتصالات السلكية واللاسلكية ش.م.ب (Beyon)<br/>Bahrain Telecommunications Company B.S.C.<br/>(Beyon)</b>   | <b>إسم الشركة</b>         |
| <b>Trading Code</b>         | <b>BEYON</b>   | <b>رمز التداول</b>        |
| <b>Subject</b>              | <b>Beyon Solutions a Subsidiary of Beyon to Acquire<br/>'INSOMEA' Leading Regional Cloud IT Solutions<br/>Consultancy Specialised on Microsoft Technology</b><br><br><b>"Beyon Solutions" تستحوذ على شركة "INSOMEA"<br/>الرائدة في مجال استشارات حلول تكنولوجيا المعلومات السحابية<br/>الإقليمية والمتخصصة في تكنولوجيا مايكروسوفت</b>   | <b>الموضوع</b>            |
| <b>Material Information</b> | <p>On 17 October 2023, Beyon Solutions, part of the Beyon Group, has agreed to acquire a controlling stake in INSOMEA Computer Solutions, operating in Bahrain, Tunisia and the wider MEA region. INSOMEA is recognised as a leading regional cloud IT solution consultancy and managed services provider specialized on Microsoft technology. Following the transaction, Beyon Solutions will own 70.7% stake in INSOMEA. As a result, the Company will be consolidated in Beyon Group's financial statements following completion of the transaction.</p> <p>The Beyon Group of companies is focused on creating an international, thriving, and diverse portfolio that spans across a variety of sectors, supported by key partnerships and acquisitions.</p> | <b>المعلومات الجوهرية</b> |



|   |  |                                 |
|---|--|---------------------------------|
|   | <p>في 17 أكتوبر 2023، وافقت شركة Beyon Solutions، إحدى شركات Beyon، على الاستحواذ على حصة أغلبية في شركة انسوميا لحلول الكمبيوتر، وهي شركة إقليمية رائدة في مجال استشارات حلول تكنولوجيا المعلومات السحابية والمزود للخدمات المدارة المتخصصة في تقنيات مايكروسوفت، وتقدم خدماتها في كل من البحرين وتونس ومنطقة الشرق الأوسط وأفريقيا.</p> <p>وبموجب هذه الاتفاقية، ستمتلك Beyon Solutions حصة بنسبة 70.7% في انسوميا، وعليه، سيتم توحيد بيانات الشركة مع البيانات المالية لشركة Beyon بعد إتمام الصفقة.</p> <p>تركز مجموعة شركات Beyon على إنشاء محفظة دولية مزدهرة ومتنوعة تمتد عبر مجموعة متنوعة من القطاعات، مدعومة بشراكات وعمليات استحواذ رئيسية.</p> |                                 |
| <b>Impact on Financial Position</b>           | <p>The acquisition is expected to contribute to Beyon's future growth, however the financial impact will be determined in due course.</p> <p>من المتوقع أن تساهم عملية الاستحواذ في النمو المستقبلي لشركة Beyon، ولكن سيتم تحديد التأثير المالي في موعده المناسب.</p>  | الأثر على المركز المالي         |
| <b>Previous relevant disclosures (if any)</b> | Nil  | إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وجدت) |

|   |  |                |
|---|--|----------------|
| <b>Name</b>   | <b>Manal Al Sarraf</b>   | الإسم          |
| <b>Title</b>  | <b>Director of Compliance</b>  | المسمى الوظيفي |
| <b>Company Seal</b> ختم الشركة  | <b>Signature</b> التوقيع   |                |
|  |  |                |